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BR.0002.2.2018 

Protokół Nr LII/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 28 lutego 2018 roku 

godz. 11.00 

 

 

 

1. Otwarcie Sesji 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole Artur Szafrański, który 

otworzył LII Sesję Rady Miejskiej w Kole o godz. 11.00.  

2. Stwierdzenie quorum  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w LII Sesji udział bierze 18 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

3. Powitanie gości.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Sesję gości.  

4. Propozycje do porządku obrad.   

Materiały wraz z porządkiem obrad na LII Sesję otrzymali wszyscy radni w brzmieniu 

następującym: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 

4. Propozycje do porządku obrad. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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8. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Kole o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie miasta Koła za 2017 rok. 

9. Informacja Komendanta Straży Miejskiej w Kole o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w mieście oraz realizacji zadań za 2017 rok. 

10. Sprawozdanie za rok 2017 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadanie jej Statutu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Żelaznej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Koło. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert dla 

niepublicznych przedszkoli na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Kolskim dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Kolski Przedszkola 

Specjalnego w Kole. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum działającej przy Muzeum 

Technik Ceramicznych w Kole. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Miejskiej Koło 

darowizny lokalu mieszkalnego i lokalu użytkowego oraz ułamkowej części gruntu, 

położonych w budynku przy ul. Pułaskiego 2. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                   

ul. Kolejowej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                   

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na rok 2018. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025. 

22. Przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Kole za rok 2017. 

23. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2017 

24. Przyjęcie sprawozdania z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole za rok 2017. 

25. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 
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26. Wolne głosy i wnioski. 

27. Zamknięcie obrad LII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował, że w dniu 26 lutego wpłynęła rezygnacja 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Marcina Janiaka z funkcji Przewodniczącego 

przedmiotowej Komisji. W związku z powyższym Przewodniczący Rady jest zobowiązany 

wprowadzić projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr III/5/2014 Rady Miejskiej w Kole                     

z dnia 16 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kole 

i ustalenia jej składu osobowego. Dodał, że zmiana będzie polegała na wyborze nowego 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zaproponował, aby projekt wprowadzić na koniec 

obrad Sesji i podczas przerwy udać się do pokoju 104 i wybrać nowego Przewodniczącego. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie swój wniosek. Za wprowadzeniem w/w projektu do 

porządku obrad opowiedziało się 18 radnych, jednogłośnie. Wobec bezwzględnej większości 

głosów ustawowego składu rady projekt uchwały został wprowadzony do porządku 

obrad jako punkt 22. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował radnych, że 20 lutego 2018 roku do Urzędu 

Miejskiego w Kole wpłynęła korespondencja elektroniczna od Wojewody Wielkopolskiego 

wzywająca Radę Miejską do podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Marcina Janiaka. Przekazał, że sprawa toczy się od stycznia 2016 i wtedy został 

wezwany do wyjaśnienia zaistniałej sytuacji. Po odpowiedzi do Wojewody Wielkopolskiego 

otrzymał od niego pismo 19 lutego 2016 roku informujące, że nie nastąpiło naruszenie 

obowiązujących przepisów prawa. Prawdopodobnie w roku 2017 były kolejne zgłoszenia do 

Wojewody, przez co znów została wszczęta procedura wyjaśniania zajścia, czego skutkiem 

jest wspomniane wcześniej wezwanie. Z uwagi na nieobecność radnego Marcina Janiaka, 

Przewodniczący zaproponował zwołanie Sesji nadzwyczajnej, na której stawi się radny i 

będzie miał możliwość wyrażenia swojej opinii na zaistniałą sytuację.   

Radna Musiałek, Polewska i Tamborska zgodnie stwierdziły, że należy dać szanse radnemu 

Janiakowi i go wysłuchać. 

Po wyczerpaniu swoich propozycji do porządku obrad Przewodniczący oddał głos radnemu 

Piaseckiemu. 
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Radny Piasecki zwrócił się z pytaniem do Pani Wiceburmistrz o termin wprowadzenia 

Wieloletniego planu i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na 

lata 2018-2020 z uwagi na nie podjęcie uchwały na sesji styczniowej.  

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że projekt uchwały zostanie wprowadzony na Sesji 

marcowej.  

Wobec powyższego radny Piasecki wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad 

przedmiotowego projektu uchwały.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Piaseckiego. Za wprowadzeniem 

w/w projektu do porządku obrad opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. Wobec bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady 

projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 23. 

Radny Budny w imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska złożył 

wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 17 tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Miejskie Koło darowizny lokalu mieszkalnego i lokalu 

użytkowego oraz ułamkowej części gruntu, położonych w budynku przy ul. Pułaskiego 2. 

Radny Sobolewski zapytał Panią Wiceburmistrz, czy jeśli Gmina nie przyjmie darowizny to 

będzie to kolidowało z rozbiórką budynku i czy zobowiązania właściciela zostały 

uregulowane.  

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że, nie ważne jaką decyzję podejmą radni, będzie 

dokonana rozbiórka, a zobowiązania nie zostały jeszcze uregulowane. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Budnego. Za zdjęciem w/w 

projektu z porządku obrad opowiedziało się 14 radnych, nikt nie był przeciw, 4 osoby 

wstrzymały się od głosu. Wobec bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady 

projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku obrad po 

zmianach. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 18 radnych, jednogłośnie. 

Porządek po zmianach otrzymał następujące brzmienie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 
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4. Propozycje do porządku obrad. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Kole o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie miasta Koła za 2017 rok. 

9. Informacja Komendanta Straży Miejskiej w Kole o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w mieście oraz realizacji zadań za 2017 rok. 

10. Sprawozdanie za rok 2017 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadanie jej Statutu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Żelaznej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Koło. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert dla 

niepublicznych przedszkoli na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Kolskim dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Kolski Przedszkola 

Specjalnego w Kole. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum działającej przy Muzeum 

Technik Ceramicznych w Kole. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                   

ul. Kolejowej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                   

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na rok 2018. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr III/5/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kole i 

ustalenia jej składu osobowego.  
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22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020. 

23. Przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Kole za rok 2017. 

24. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2017 

25. Przyjęcie sprawozdania z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole za rok 2017. 

26. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

27. Wolne głosy i wnioski. 

28. Zamknięcie obrad LII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

Informację z działalności międzysesyjnej przedstawiła Pani Wiceburmistrz Elżbieta 

Modrzejewska.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Pani Wiceburmistrz uzupełniła przedłożony dokument informując o spotkaniach, w jakich 

uczestniczyła w okresie międzysesyjnym: 

 16 lutego – udział w rocznej naradzie Państwowej Straży Pożarnej w Kole 

 22 lutego – udział w Konferencji w Toruniu z cyklu ogólnopolskich spotkań 

dotyczących Polityki Surowcowej państwa. 

 

6. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacje i zapytania złożyli: 

Radna Ewa Baryła: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Teresa Brzoska: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała czy i jakie kroki podjęto w sprawie chodnika i parkingu 

przy Szkole Podstawowej nr 1 w Kole i czy teren ten będzie przejęty przez miasto. Następnie 

radna złożyła wniosek o udostępnienie informacji publicznej z pytaniem czy podpisana jest 
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umowa z portalem e-kolo i dlaczego nie ma transmisji obrad sesji rady, poprosiła o wykaz 

umów zawartych z w/w portalem i o zakresy obowiązków pracowników Wydziału Rozwoju 

Miasta. 

Radna Alicja Wapińska zapytała o złożony pozew przez firmę Szurgot Sp. z o.o. przeciwko 

Gminie Miejskiej Koło, czy odbyła się już sprawa i z jakim skutkiem. Następnie poprosiła o 

przedstawienie kosztów utrzymania Basenu Miejskiego.  

Radny Mariusz Budny: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Radny Tomasz Sobolewski: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Radny Florian Olejniczak: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani Wiceburmistrz udzieliła odpowiedzi na część interpelacji i zapytań. W pierwszej 

kolejności odniosła się do interpelacji radnej Baryły. Przekazała że odbyła rozmowy                                  

z Dyrektorami szkół, zostali poinformowani, pensje pracowników zostaną wyrównane                        

a dodatki stażowe nie będą wchodziły w skład podstawowego wynagrodzenia.  

Następnie Pani Wiceburmistrz wypowiedziała się na temat wjazdu Szkoły Podstawowej nr 1, 

poruszonego przez radną Nuszkiewicz. Powiedziała, że jak tylko będzie możliwość wjazd 

zostanie uporządkowany. 

Kolejnym omówionym przez Wiceburmistrz tematem były kosze przy ruinach Zamku o które 

pytała radna Brzoska.  Poprzednio zainstalowane kosze i ławki zostały usunięte z polecenia 

konserwatora zabytków. Obecnie trwają z nim rozmowy w tej sprawie, celem zainstalowania 

nowych ławek i koszy, pasujących do epoki historycznej. 

W dalszej kolejności Wiceburmistrz odpowiedziała na zapytanie radnej Wapińskiej                              

w sprawie kosztów utrzymania basenu. Przekazała, że basen nie jest jednostką dochodową, 

ale bardzo potrzebną w mieście. Bez względu na poniesione nakłady, postara się zabezpieczyć 



8 
 

środki finansowe na jego utrzymanie.  Przyznała, że są to trudne sprawy, z którymi należy 

sobie poradzić, ale oczywiście nie kosztem osób zatrudnionych na obiekcie bądź 

korzystających z niego.  

Następnie Wiceburmistrz odniosła się do interpelacji radnego Olejniczaka w sprawie 

Miejskiego Domu Kultury. Przeprosiła radnego, przekazała, że będą prowadzone rozmowy                

z Dyrektorem MDK i przygotują odpowiedz na jego interpelację jeszcze raz.  

Radnemu Sobolewskiego Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że przygotuje stosowną 

dokumentację i przekaże, ponieważ nie jest w stanie teraz odpowiedzieć na wnioski. 

Pani Wiceburmistrz przekazała, że na pozostałe interpelacje odpowie na piśmie. 

8. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Kole o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie miasta Koła za 2017 rok. 

Informację przedstawił Pan Przemko Chudykowski – Ekspert Komendy Powiatowej Policji             

w Kole.  

Informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Radna Musiałek przekazała, że jest bardzo zadowolona z działań policji szczególnie 

dotyczących spraw nieletnich. Zapytała o działania związane z cyberprzestrzenią                                        

i cyberprzestępczością, na którą zwracają uwagę również rodzice, nie mogąc poradzić sobie                                   

z tym tematem. 

Pan Chudykowski przekazał, że cyberprzestępczość jest przestępstwem stosunkowo nowym, 

ale, sprawca dopuszczając się go korzysta zazwyczaj ze sprzętu elektrycznego, który zawsze 

zostawia po sobie jakiś ślad. I dzięki temu udało się złapać przestępcę. Pan Chudykowski 

zwrócił uwagę na to, aby każdą taką sytuację zgłaszać na policję.  

Radna Polewska zapytała się o dopalacze i profilaktykę związaną z tym tematem. 

Pan Chudykowski odpowiedział, że skład chemiczny dopalaczy nie jest ujęty w ustawie                         

o przeciwdziałaniu narkomanii, nie figuruje jako substancja zabroniona. Z uwagi na to, osoba 

posiadająca dopalacze, nie może zostać postawiona przed sądem, ponieważ z ustawy nie 

wynika, że substancja jest niebezpieczna. Poinformował, że na wszelkiego rodzaju 

pogadankach z dziećmi i młodzieżą jest ten temat szeroko poruszany. 
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Radna Lewicka przekazała, że opinia Komisji Prawa i Porządku jest pozytywna, a informacja 

została przyjęta przez aklamację. Poruszyła również temat bezpieczeństwa na ulicach, a 

mianowicie mówiła o progach zwalniających i ruchu kołowym. Zapytała się Pana 

Chudykowskiego jak układa się współpraca w sprawie monitoringu, który znajduje się w 

Komendzie Powiatowej Policji w Kole i poprosiła o przekazanie nowych zakresów 

obowiązków kolskich dzielnicowych.  

Pan Chudykowski odpowiedział na pytania radnej Lewickiej. W związku z taką infrastrukturą 

miasta i brakiem miejsc do parkowania często się zdarza że kierowcy parkują w miejscach do 

tego nie dozwolonych. Często zostają pouczeni, ale w większości przypadków, przy ignorancji 

sprawcy, sprawa zostaje zakończona mandatem karnym. W sprawie monitoringu przekazał, 

że osoby go obsługujące, na bieżąco informują dyżurnego o zaistniałej sytuacji, a ten kieruje 

patrol w miejsce zagrożenia lub popełnienia przestępstwa. Co do zmiany formy pracy 

dzielnicowych Pan Chudykowski poinformował, że zostali oni odciążeni prowadzeniem 

postępowań, którymi teraz zajmuje się powołana do tego komórka i mają pełnić służbę na 

zewnątrz, służyć obywatelowi.  

Radna Musiałek zapytała Pana Chudykowskiego o stan etatowy kolskiej policji. 

Pan Chudykowski odpowiedział, że braków nie ma, z chwilą gdy odchodzą funkcjonariusze sa 

przyjmowani nowi.  

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował, że informacja Komendanta Powiatowego 

Policji w Kole została przyjęta przez aklamację. 

9. Informacja Komendanta Straży Miejskiej w Kole o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w mieście oraz realizacji zadań za 2017 rok.  

Informację przedstawił Pan Krzysztof Ossowski – Komendant Straży Miejskiej w Kole.  

Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Radny Piasecki zwrócił się z pytaniem do Pana Komendanta o możliwość wprowadzenia 

dwuzmianowych patroli w Straży Miejskiej. 

Pan Komendant odpowiedział, że niestety nie ma takiej możliwości z uwagi na braki kadrowe. 

Straż Miejska na chwile obecną liczy 4 Strażników. 

Radny Piasecki poruszył również temat smogu, szeroko omawiany na poprzednich sesjach. 
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Pan Komendant odpowiedział, że wszyscy Strażnicy posiadają na podstawie prawa                                

o ochronie środowiska stosowne upoważnienia do kontroli tego, co jest spalane w domach                      

i je wykorzystują. Kontrole prowadzone są zazwyczaj na zgłoszenie mieszkańca. Wspólnie                

z Urzędem Miejskim, z Wydziałem Ochrony Środowiska planują podpisać umowę                                      

z Centralnym Laboratorium Pomiarowo Badawczym, do którego będą wysyłane próbki i na 

ich podstawie określane co było spalane.  

Radny Sobolewski zwrócił się do Pani Wiceburmistrz i zapytał, czy i w jaki sposób rozwiąże 

problem utworzenie dwóch zmian w Straży Miejskiej. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że jeżeli zajdzie potrzeba to uzupełni braki kadrowe, tak 

aby Straż funkcjonowała. 

Radny Karolak zwrócił uwagę na znak „Zakaz postoju” znajdujący się na ul. Zielonej. Nastąpiła 

reorganizacja ruchu na tym odcinku i zlikwidowano parking, ale mieszkańcy                                                  

z przyzwyczajenia tam parkują. Radny poprosił, aby znak ustawić w bardziej widocznym 

miejscu i może zlikwidować parkomat, aby nie utwierdzał ludzi w możliwości postoju                          

w tamtejszej okolicy. 

Radna Tamborska poruszyła temat monitoringu i osób zatrudnionych do jego przeglądania. 

Zwróciła uwagę na to czy są to osoby przeszkolone i na jaki czas mają zawarte umowy. 

Pan Komendant odpowiedział, że są to osoby zatrudnione z Urzędu Pracy, na czas określony 

i niestety nie posiadające żadnego przeszkolenia w tym kierunku. Przekazał, że po 

ustabilizowaniu się zatrudnienia zostanie zorganizowany kurs dla operatorów monitoringu. 

Radna Lewicka w imieniu Członków Komisji Prawa i Porządku poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna a informacja Komendanta została przyjęta przez aklamację. Komisja 

również prosi o uzupełnienie kadrowe w Straży Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Artur Szafrański zamknął dyskusję i przekazał, że sprawozdanie Straży 

Miejskiej zostało przyjęte przez aklamację. 

Przewodniczący Artur Szafrański ogłosił 10 minut przerwy. 

10. Sprawozdanie za rok 2017 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego.  

Sprawozdanie przedstawi Pani Karolina Ziółkowska – Naczelnik Wydziału Księgowości.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. 

Informacja przyjęta przez aklamację. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadanie jej statutu. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Artur Szafrański.  

Głos w sprawie zabrała radna Polewska. Podziękowała Przewodniczącej Stowarzyszenia 

Klubu Trzeciej Zmiany za inicjatywę i Przewodniczącemu Rady Miejskiej za pomoc                                 

w zorganizowaniu Miejskiej Rady Seniorów. Poinformowała, że Rada Seniorów będzie 

stwarzała możliwość wyrażenia woli  i szanse aktywnego udziału z życiu społecznym tej 

grupy mieszkańców. 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej – pozytywna. 

Radna Nuszkiewicz również wyraziła się pozytywnie o powstaniu Miejskiej Rady Seniorów i 

poprosiła, aby w ślad za innymi miastami, wyasygnować środki dla spokojnego 

funkcjonowania Rady. 

Radny Olejniczak i radna Lewicka poparli inicjatywę powołania Miejskiej Rady Seniorów w 

Kole. Radna Lewicka dodała, że na terenie miasta Koła istnieją również inne Stowarzyszenia 

zrzeszające Seniorów, które mogłyby wystawić kandydatów do Rady.  

Przewodniczący Rady powiedział, że dużą rolę odegra tu Urząd Miejski i Wydział Spraw 

Społecznych. Dodał, że informacja będzie ogłoszona we wszystkich możliwych sposobach i 

prawdopodobnie ok. marca/kwietnia ogłoszony zostanie nabór na kandydatów do Rady 

Seniorów.  

Radna Wapińska zapytała się czy Rada będzie działa społecznie i skąd środki na utrzymanie 

jej. 

Przewodniczący Artur Szafrański odpowiedział, że Urząd Miejski zabezpieczy Radę pod 

względem organizacyjno-technicznym. 

Radna Tamborska podniosła temat zainteresowania powstaniem Rady Seniorów innych 

organizacji zrzeszających seniorów. Powiedziała, że rozmawiała z Przewodniczącą Klubu 

Trzeciej Zmiany i dowiedziała się, że zainteresowanie ze strony innych organizacji było, 

niestety do omówienia statutu Miejskiej Rady Seniorów nie zgłosił się nikt.  Radna dodała, że 

jest za tym, aby Miejską Radę Seniorów tworzyli, jak sama nazwa mówi mieszkańcy miasta 

Koła.  
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Radna Nuszkiewicz zapytała się czy Miejska Rada Seniorów będzie działała przy Miejskim 

Domu Seniora, podlegającym pod Wydział Spraw Społecznych, ponieważ byłoby to bardzo 

dobrym rozwiązaniem. 

Radna Lewicka dodała, że mogłoby im posłużyć pierwsze piętro budynku Domu Seniora. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy góra budynku nie jest 

przystosowana, ale dołoży wszelkich starań aby wszystko zaczęło funkcjonować. 

Radna Brzoska i Musiałek wspólnie stwierdziły, że dobrym pomysłem byłby ulokowanie nie 

tylko Rady Seniorów ale także inne stowarzyszenia w Domu Seniora. 

Przewodniczący poinformował o zmianie brzmienia  § 6 pkt 15. Punkt ten otrzymał 

następujące brzmienie: Burmistrz powołuje 3 osobową komisję, w tym przedstawiciela Rady 

Miejskiej do przeprowadzenia procedury głosowania oraz określa Regulamin głosowania. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz, Sobolewski 

Tomasz. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/503/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Żelaznej. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Młodzikowska - Inspektor Wydziału 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

Pani Młodzikowska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały. Podejmowana 

wcześniej uchwała nr XLVII/436/2017 Rady Miejskiej w Kole została uchylona przez 

Wojewodę z uwagi na strefę wiatrakową. Przedmiotowy projekt jest uchwalony przez Radę 

po stwierdzeniu nienaruszenia miejscowego Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła, zatwierdzonego uchwałą nr LI/484/2018 

Rady Miejskiej w Kole. Pani Młodzikowska poinformowała, że wpłynęło pismo jednej osoby z 

siedmioma uwagami. Uwagi te nie dotyczyły jednak projektu planu zagospodarowania. 

Zostały one przedstawione Pani Wiceburmistrz i Radzie Miejskiej. Wszystkie zostały 

omówione i odrzucone. 
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Radny Olejniczak poinformował radnych, że otrzymał przed Sesją pismo od Państwa 

Jabłoński, którzy byli na Komisji w dniu wczorajszym. Stwierdził, że stanowisko Komisja 

wypracowała wczoraj a pismo wpłynęło po czasie. Radny odczytał opinię Komisji: Komisja 

wysłuchała również na posiedzeniu uwag Państwa Jabłońskich, którzy stwierdzili, że nie wnoszą 

zastrzeżeń do przedstawionego projektu planu tylko spytali dlaczego kiedy Oni w przeszłości 

zgłaszali potrzebę zmiany planu na swoich działkach, to dostali odpowiedź, że nie można bo 

przepisy nie pozwalają. Dotyczyło to zmniejszenia odległości budowy od wału, która wynosi 50 

m. Natomiast w projekcie planu jest 15 m. Komisja stoi na stanowisku, że wszystkie podmioty są 

równe i zapewniła, że jeśli Państwo Jabłońscy wystąpią o zmianę planu w tym zakresie dla swych 

działek to Komisja również wyrazi opinię pozytywną. 

Pani Młodzikowska dodała, że uzyskanie pozwolenia na zabudowę w odległości mniejszej niż 

50 m od wału nie leży w kompetencji Burmistrza. Według ustawy Prawo wodne Inwestor 

może uzyskać odstępstwo od Wód Polskich. 

Radny Olejniczak nawiązał również do tematu zjazdu z mostu w ulicę Żelazną, w związku z 

inwestycją planowaną przy tej ulicy. Dodał, że inwestor na własny koszt chce również 

poszerzyć ulicę Żelazną i Ogrodową.  

Radny Karolak zapytał się do kogo należy pas 50 metrów od wału, gdzie nie można nic 

budować i zaproponował aby przeznaczyć tę część na obwodnicę Starówki w przyszłości. 

Radna Brzoska zwróciła się z pytaniem do Pani Młodzikowskiej o to, jak będzie rozwiązany 

dojazd do galerii i zjazd z mostu. 

Pani Młodzikowska odpowiedziała, że organizacją ruchu zajmuje się Starostwo a w 

przypadku gdy nie będzie możliwości utworzenia zajadu z mostu, inwestor będzie musiał 

korzystać z dróg i ograniczeń które już są. W chwili obecnej inwestor prowadzi rozmowy ze 

Starostą w tej sprawie. 

Pani Wiceburmistrz dodała, że stara się jak najbardziej oszczędzić starówkę i rozwiązać 

problem komunikacji w tej okolicy. 

Radny Piasecki zabrał głos w sprawie. Powiedział, że inwestor doskonale wie co robi, jest w 

stałym kontakcie z konsekratorem zabytków. Radny dodał, że inwestor trafił do Koła 

przypadkiem. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie uwagi do przedmiotowego planu. 

Podczas głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz, 
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Sobolewski Tomasz. Za odrzuceniem uwag opowiedziało się 16 radnych, nikt nie był przeciw, 

jedna osoba wstrzymała się od głosu. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz, Sobolewski 

Tomasz. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, nikt nie był przeciw, jedna osoba 

wstrzymała się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/504/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie w wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Koło. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Michalak – Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz, Sobolewski 

Tomasz. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/505/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert dla 

niepublicznych przedszkoli na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Michalak – Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz, Sobolewski 
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Tomasz. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/506/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Kolskim dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Kolski Przedszkola 

Specjalnego w Kole. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Michalak – Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Radny Kuty zapytał się Pani Naczelnik czy wie ile dzieci będzie uczęszczało do przedszkola. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że wszystko zależy od liczby kandydatów. 

Radna Nuszkiewicz zapytała czy do przedszkola będą uczęszczały tylko dzieci z Koła czy na 

zasadzie porozumienia, również z innych gmin, ponieważ w porozumieniu z Powiatem 

Kolskim jest przewidziane przyjmowanie tylko z terenu Gminy Miejskiej Koło. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że jest to zapis wymagany, ale do przedszkola mogą uczęszczać 

wszystkie dzieci z poza terenu Gminie Miejskiej Koło.  

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/507/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum działającej przy Muzeum 

Technik Ceramicznych w Kole. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Tomasz Nuszkiewicz – Dyrektor Muzeum Technik 

Ceramicznych. 

Radny Sobolewski zapytał o osobę zasiadającą w Radzie z ramienia Urzędu Miejskiego. 

Pan Nuszkiewicz odpowiedział, że jest to Pani Katarzyna Jaroszewska, były Naczelnik 

Wydziału Oświaty.  
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Radny Sobolewski kontynuował i zwrócił się z pytaniem do Pani Wiceburmistrz, czy w tej 

kadencji również mogłaby być Pani Naczelnik Wydziału Oświaty a nie Spraw Społecznych 

powołana do Rady Muzeum. 

Pani Wiceburmistrz przekazała, że nie widzi przeszkód, aby kandydatem została Pani 

Katarzyna Michalak, Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Radna Nuszkiewicz zwróciła się do Pani Naczelnik, czy wyraża chęć kandydowania do Rady 

Muzeum. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że nie widzi problemu. 

Z uwagi na to, że wyłączną kompetencją burmistrza jest podanie kandydatury do Rady 

Muzeum, Pani Wiceburmistrz wyznaczyła Panią Katarzynę Michalak. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/508/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy               

ul. Kolejowej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz,  Nuszkiewicz 

Izabela. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych, 3 osoby były przeciw, 2 osoby 

wstrzymały się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LII/509/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                 

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz,  Nuszkiewicz 

Izabela. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 2 osoby były przeciw, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu . 

Uchwała została podjęta i nosi nr LII/510/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na rok 2018. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Mariola Makowska – Skarbnik Miasta Koła. 

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna 

Radny Sobolewski odniósł się do zaplanowanego terminu otwarcia Dziennego Domu Seniora 

na dzień 28 grudnia 2017 roku i zapytał czy przyznana dotacja w wysokości 108 000 zł jest 

na cały rok. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że jak sam radny zauważył termin ten był planowany co nie 

oznacza, że się odbył. Dodała, że dotacja jest przyznana na cały rok, inwestycja została 

zakończona a obiekt jest gotowy.  

Radna Tamborska zwróciła uwagę na ton odpowiedzi Pani Wiceburmistrz. Powiedziała, że 

tak samo odpowiadała na komisjach. Radni odnieśli wrażenie, że odpowiadała z pretensjami. 

Dodatkowo odniosła się do sprzecznych informacji podawanych na temat rozpoczęcia i 

działania Domu Seniora. Radna zapytała się czy Dom Seniora jest już czynny i czy można 

zaprosić i pokazać Seniorom placówkę i czy budynek ma odbiór. 
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Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że budynek jest już na tyle ukończony, że można go 

pokazać pensjonariuszom ale z uwagi na brak odbioru nie rozpocznie jeszcze 

funkcjonowania. 

Radna Lewicka zapytała Panią Wiceburmistrz czy odbył się już nabór do Dziennego Domu 

Seniora. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że nie było ponieważ jeszcze oficjalnie Dom Seniora nie 

jest otwarty. 

Radna Nuszkiewicz zapytała w jakim miesiącu został rozliczony projekt i na jakiej podstawie. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała że projekt został rozliczony do końca stycznia na 

podstawie zakończenia inwestycji.  

Radny Sobolewski chcąc ustalić termin rozliczenia dotacji, zapytał Panią Wiceburmistrz o 

datę którą podała na Komisji, tj. koniec grudnia 2017 roku. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że w projekcie podany był styczeń jako termin rozliczenia 

dotacji, tak Urząd był zobowiązany zrobić i tak zrobił. 

Radny Sobolewski zapytał się o § 4010 - Wynagrodzenia osobowe pracowników. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że ze względu na to, że jest to projekt, korekty będą 

nanoszone. Jest to nowe zadanie, podczas którego mogę zajść zmiany, może się zwiększyć lub 

zmniejszyć zapotrzebowanie kadrowe.  

Radny Sobolewski poprosił o dokonanie zmian i skorygowanie stanu kadrowego i planu 

finansowego, pomniejszając go o 3 miesiące, podczas których środki finansowe nie były 

wydawane. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy, aby otrzymać dotację, należy brać 

pod uwagę cały rok kalendarzowy przy tworzeniu planu finansowego. Dopiero w 

późniejszym czasie można nanosić poprawki. 

 Radny Sobolewski zapytał się czy zgodnie z regulaminem, przy niewykorzystaniu dotacji w 

poprzednich miesiącach, nie będzie trzeba zwracać całej dotacji. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że jest to zadanie nowe, Urząd jest cały czas w kontakcie z 

Wojewodą, na razie nie ma mowy o zwracaniu środków, ponieważ jeszcze jednostka ich nie 

otrzymała. 

Radny Piasecki zapytał co się mieści w § 4170 – Wynagrodzenia bezosobowe ( umowy 

zlecenia). 
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Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że środki są zabezpieczone na umowy zlecenie, w 

przypadku gdy będzie potrzeba zorganizowania zajęć dla pensjonariusz. Kwota ta jest 

zabezpieczona, ale nie musi być wykorzystana. 

Radna Brzoska powiedziała, że w Wydziale Spraw Społecznych została zatrudniona 

dodatkowa osoba, która miała się zajmować Domem Seniora. Dodała, że do tej pory nie jest 

ustalony schemat organizacyjny jednostki, radni nie wiedza czy będzie kierownik, 

księgowość, jest dużo niejasności. 

Radny Sobolewski zwrócił się do Pani Skarbnik z pytaniem o ile należy skorygować plan 

budżetowy, uwzględniając styczeń, luty i marzec, kiedy to nie środki nie były wydawane na 

Dom Seniora. 

Pani Skarbnik opowiedziała, że Urząd nie może zmienić kwoty dotacji bez podstaw, dlatego 

też nie jest w stanie zaproponować innych zmian w budżecie. 

Radny Sobolewski dopytał, czy jeśli dotacja nie była wykorzystana przez pierwsze trzy 

miesiące to czy trzeba będzie ja zwrócić bądź zapłacić karę. 

 Pan Siwiński wyjaśnił, że wniosek należało rozliczyć do końca stycznia 2018 roku i dotację 

również trzeba będzie rozliczyć do stycznia przyszłego roku. W związku z tym należy 

zabezpieczyć w budżecie miasta kwotę z środków własnych, niezbędną do przyznania dotacji. 

W sytuacji gdzie nie będzie wydatków nastąpi zwrot niewykorzystanej kwoty. 

Pani Wiceburmistrz dodała, że nie jest powiedziane, że trzeba będzie zwracać dotację, 

ponieważ można by było wykorzystać środki w innym terminie. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 16 radnych, nikt nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LII/511/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Mariola Makowska – Skarbnik Miasta Koła. 

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna 
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Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/512/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr III/5/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia                      

16 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kole                  

i ustalenia jej składu osobowego.  

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował radnych, że z uwagi za rezygnację Pana 

Marcina Janiaka z Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zachodzi potrzeba wyboru nowego 

Przewodniczącego. Po spotkaniu członków Komisji Rewizyjnej i radnych Rady Miejskiej 

proponuje się na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Sebastiana Kutego.  

Radny Kuty wyraził zgodę. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LII/513/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Radny Kuty poprosił o głos Przewodniczącego. Podziękował za powierzone zadanie, 

zwłaszcza że w Urzędzie Miejskim trwa obecnie kontrola.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020. 

Przewodniczący Artur Szafrański oddał głos obecnemu na obradach sesji Prezesowi MZWiK 

Panu Krzysztofowi Sobczakowi.  

Pan Sobczak poinformował, że w związku z dyskusją na ostatniej sesji Rady Miejskiej, 

dotyczącą przedmiotowego projektu uchwały, w mediach pojawiły się informacje, które 

przekazał radny Piasecki odnośnie technologii modernizacji oczyszczalni. Dodał, że 

technologia ta jest technologią polską, opatentowaną w roku 2001 i z uwagi na to, że 

większość urządzeń będzie usytuowanych w budynku, jest ona bardziej przystosowana do 

zmiennych warunków atmosferycznych. 
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Radny Piasecki powiedział, że nie zamierza wdawać się w dyskusję z Panem Prezesem, ale od 

samego początku jest przeciwny budowie nowej oczyszczalni, jest za to za modernizacją i nie 

zadłużaniem Spółki. Radny dodał, że ma prawo wyrazić swoje zdanie i złożył formalny 

wniosek o wykreślenie z Wieloletniego planu modernizacji inwestycji dotyczącej budowy 

nowej oczyszczalni ścieków. 

Pan Prezes poinformował, że inwestycje są w trakcie realizacji, umowy są podpisane i nie ma 

możliwości zatrzymania prac. Dodał, że jedynym rozwiązaniem jest zabezpieczenie przez 

radnych kwoty ok 10 mln zł w budżecie miasta, tytułem kar umownych za przerwanie robót. 

Pan Sobczak nadmienił, że jest to kwota stanowiąca ok 60-70% wkładu własnego. 

Radny Piasecki zapytał się jak umowa została skonstruowana, że kara za przerwanie wynosi 

aż 10 mln zł. Zapytał się również czy jeśli umowę rozwiąże Wykonawca to czy tez zapłaci na 

rzecz Spółki karę w takiej samej wysokości. Pan radny nie krył zaskoczenia podpisaniem 

umowy na takich warunkach przez Prezesa MZWiK.  

Przewodniczący Rady zapytał Pana Prezesa czy zostało wydane pozwolenie na budowę nowej 

oczyszczalni ścieków. 

Pan Prezes odpowiedział, że jeszcze nie ma pozwolenia. Poinformował, że projekt jest 

realizowany w formule „zaprojektuj i wybuduj”, co oznacza, że w chwili obecnej trwają prace 

projektowe.  

Radna Lewicka zabrała głos w dyskusji. Powiedziała, że Pan mecenas podpowiedział, że                     

w umowie powinna być zawarta klauzula, mówiąca o wysokości kar. Wobec powyższego 

radna skierowała pytanie do Prezesa o warunki umowy.  

Pan Mecenas poinformował, że w każdej umowie są warunki odstąpienia od umowy i 

wysokości kar umownych. Dodał, że według standardowych umów, jeżeli umowę rozwiązuje 

Zamawiający jest to 10% wartości a przy rozwiązaniu przez Wykonawcę procent jest wyższy 

z uwagi na ochronę interesu Zamawiającego. Dodatkowo, należy wziąć pod uwagę, to że jakieś 

prace zostały już wykonane, w tym przypadku prace projektowe i Wykonawca ma prawo, 

zgodnie z kodeksem cywilnym, oprócz kary umownej, domagać się zwrotu poniesionych 

kosztów.  

Radny Kuty zapytał się Pana Prezesa czy można zobaczyć umowę i kwota o której jest mowa, 

znajduje się w umowie, czy sa to tylko ustne ustalenia. 
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Pan Prezes odpowiedział, że jest to kwota szacunkowa, obejmująca kwotę kary umownej i 

kwotę zwrotu nakładów pieniężnych, poniesionych przez Wykonawcę. 

Radny Kuty dopytał o procent podany w umowie i czy Prezes wie, jakie już zostały poniesione 

koszty. 

Pan Prezes odpowiedział, że jest to 15 % i nie wie nic o kosztach, z uwagi na to , że nie zostały 

one jeszcze przedstawione.  

Radny Piasecki zapytał się Pani Wiceburmistrz czy widziała tą umowę i czy była świadkiem 

jej podpisania. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że Spółka jest samodzielna i nie wiedziała ani nie 

podpisywała przedmiotowej umowy. 

Radny Sobolewski zapytał się Pani Wiceburmistrz jak wypełnia obowiązek Zgromadzenia 

Wspólników. Radny zarzucił Pani Wiceburmistrz stronniczość wobec spółek. 

Pani Wiceburmistrz wyjaśniła, że wszystkie Spółki traktuje tak samo a z uwagi na to że są one 

niezależne, nie może wpływać na wybór wykonawcy i warunki umowy.  

Radny dopytał na ilu spotkaniach Rady Nadzorczej była Pani Wiceburmistrz, podczas których 

omawiany był temat modernizacji oczyszczalni. 

Pani Wiceburmistrz poinformowała, że wspomniany temat analizowany był zanim objęła 

stanowisko Zastępcy Burmistrza Miasta Koła. 

Radny Sobolewski stwierdził, że może na to pytanie odpowie Pan Siwiński, naczelnik 

Wydziału Rozwoju Miasta, skoro pełni nadzór właścicielski nad Spółkami. 

Pan Siwiński odpowiedział, że kierowany jest na spotkania Rady Nadzorczej, wtedy kiedy jest 

taka potrzeba i poinformował że jest na bieżąco ze sprawami dotyczącymi Spółki.  

Pani Wiceburmistrz dodała, że projekt uchwały został wprowadzony na sesji, w związku z 

czym nie była w stanie przygotować wszelkich informacji związanych z MZWiK. Ponadto 

poinformowała, że na styczniowej sesji nie było mowy o odstąpieniu od rozpoczętej już 

inwestycji.  

Radny Piasecki powiedział, że żadna dyskusja nie ma tu sensu i że to radni zostali wybrani 

przez mieszkańców, więc to oni zdecydują.  
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Radny Karolak nie zgodził się ze swoim przedmówcą. Jest przeciwny wydawania takiej kwoty 

na odszkodowanie lub karę tylko dlatego, że zostali wybrani przez społeczeństwo. Uważa, że 

Pan Prezes wie co robi i weźmie za to odpowiedzialność. A zadaniem radnych nie jest 

negowanie wszystkiego i zdejmowanie z porządku obrad.  

Radny Piasecki powiedział, że nie uważa że Pan Prezes źle prowadzi Spółkę, ale Prezesa może 

nie być a radni zostaną sami z problemem. Dodał, że mieszkańcy będą płacić średnią za wodę 

i ścieki, czyli po 15, 17 zł.  

Pan Prezes zwrócił się do radnego Piaseckiego i poprosił aby nie wprowadzał mieszkańców 

w błąd, podając takie ceny.  

Radny Piasecki stwierdził, że w momencie utworzenia nowej instytucji jaką jest Wody 

Polskie,  ceny za wodę i ścieki znacznie wzrosną.  Dodatkowo zapytał dlaczego przy 

zaciągnięciu pożyczki w wysokości 13 mln zł, Pan Prezes będzie jeszcze dobierał kredyt. 

Pan Prezes zapytał o jaki kredyt chodzi Panu radnemu. 

Radny Piasecki powiedział ze na styczniowej sesji była mowa o kredytach na modernizację 

oczyszczalni. 

Pan Prezes odpowiedział, że jest to pożyczka na sfinansowanie wkładu własnego. 

Przewodniczący Artur Szafrański zakończył dyskusję i przekazał, że posiada umowę, zawartą 

w trybie postępowania zamówień publicznych i zostanie ona wydrukowana i przekazana do 

zapoznania się radnych w trakcie przerwy, po czym nastąpi głosowanie nad wnioskiem 

radnego Piaseckiego.  

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący poinformował, że wspólnie z Panią Wiceburmistrz 

ustalone zostało stanowisko w sprawie modernizacji oczyszczalni. Przewodniczący 

przekazał, że zgodnie z Wiceburmistrz nie są przeciwni inwestycji i nie narzucają Panu 

Prezesowi zerwania umowy. Zaczekają aż etap projektu budowlanego się zakończy i wtedy 

Pani Wiceburmistrz ma zapoznać Radę z projektem, gdzie nastąpi decyzja czy plan zostanie 

uzupełniony o inwestycję. 

Radna Lewicka poprosiła o uzupełnienie o raport oddziaływania na środowisko składowiska 

osadów pościekowych, aby później nie było uwag ze strony mieszkańców. 
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Radny Olejniczak poparł Przewodniczącego Rady i poprosił Panią Wiceburmistrz aby przy 

następnym podejściu do tematu był rozwiązany problem osadów pościekowych. Radni 

otrzymali wcześniej informację o spalarni, ale niestety nie jest ona dobrym pomysłem.  

Radna Brzoska skierowała pytanie do Pana Prezesa o sposoby finansowania inwestycji. 

Poprosiła aby rozpisać co dokładnie wchodzi w skład pozycji Środki własne, wynoszące 

niecałe 11 mln zł. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że jak tylko będzie przygotowany projekt, poinformuje 

wszystkich i radni będą mogli temat raz jeszcze przedyskutować i wyrazić swoje uwagi. 

Przewodniczący Artur Szafrański oddał głos Panu Prezesowi Krzysztofowi Sobczakowi. 

Pan Prezes poinformował radnych, że już raz omawiany był plan modernizacji i nie został 

przyjęty. Dodał, że po podjęciu uchwały, podda całą sytuację analizie prawnej. 

Przewodniczący Rady zapytał się radnego Piaseckiego czy podtrzymuje swój wniosek. 

Radny Piasecki odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek radnego Piaseckiego. 

Podczas głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz. Za 

wnioskiem opowiedziało się 12 radnych, 4 osoby były przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wobec powyższego wniosek został przegłosowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały. 

Podczas głosowanie nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Miłowski Janusz. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu. 

Uchwała został podjęta i nosi nr LII/514/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

23. Przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Kole za rok 2017. 

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Kole stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu. 

Brak uwag do przedłożonego sprawozdania. 

Informacja przyjęta przez aklamację. 

24. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2017. 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu. 

Sprawozdanie przedstawiła radna Wioleta Skrzypczak Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Brak uwag do sprawozdania. 

Informacja przyjęta przez aklamację. 

25. Przyjęcie sprawozdania z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole za rok 2017. 

Sprawozdania z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole stanowią załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu. 

Informacja przyjęta przez aklamację. 

26. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły wnioski radnego 

Sobolewskiego dotyczące przedstawienia składu rad nadzorczych w każdej spółce ze 100 % 

udziałem Gminy Miejskiej w Kole oraz wynagrodzeń członków i w sprawie kosztów zakupu 

przez MZEC i MZWiK ławek i donic z sadzonkami. 

Wniosek stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

27. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Piasecki odniósł się do tematu poruszanego przez radną Ewę Baryłę w sprawie 

wynagrodzenia pracowników niepedagogicznych oświaty. Poprosił o wyrównanie 

wynagrodzeń i wyciągnięcie wysługi lat z podstawy pensji. Radny poinformował, że taka 

sama sytuacja jest na Krytej Pływalni. 

Pani Wiceburmistrz przekazała, że kwestia wyrównania wynagrodzenia jest regulowana. 

Radny Hanefeld dodał, że w Urzędzie Miejskim również należałoby wyrównać 

wynagrodzenia pracownikom obsługi. 

Radna Baryła nadal podtrzymuje swoje stanowisko w w/w sprawie. 

Radny Sobolewski powiedział, że w związku z jego wnioskiem o udzielenie informacji w 

sprawie wynagrodzenia rad nadzorczych, nie otrzymał odpowiedzi od Prezesa MZWiK  Pana 

Krzysztofa Sobczaka. 

Pani Wiceburmistrz poinformowała, że uzupełni tą odpowiedź.  
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Radna Tamborska wypowiedziała się w sprawie nie udzielania informacji przez 

pracowników Urzędu Miejskiego. Odniosła się do wniosku radnego Sobolewskiego, gdzie nie 

udzielono mu odpowiedzi na temat wynagrodzenia członków rad nadzorczych, a także innych 

interpelacji. Dodała, że podczas przeprowadzania kontroli Burmistrza Miasta Koła również 

nie otrzymują wszystkich informacji, które są jawne i nie powinno być przeszkód w ich 

okazaniu. Radna wróciła także do tematu Pani Sekretarz. Poprosiła o wyjaśnienie dlaczego 

konkurs na stanowisko Sekretarza odbył się pół roku temu a dopiero teraz pojawia się osoba 

wyłoniona w konkursie i czy jest umowa, która określa termin rozpoczęcia pracy nowego 

Sekretarza. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że nie ma umowy która wyznacza termin stawienia się 

do pracy i przyznała, że jest trochę jej winy w tym, że dopiero teraz jest w mieście Sekretarz, 

z uwagi na komplikacje związane z wynagrodzeniami w Urzędzie Miejskim. 

Radny Karolak powiedział, że za zatajanie informacji finansowych przed Komisją Rewizyjna 

grozi odpowiedzialność karna. 

Radny Piasecki zapytał Panią Wiceburmistrz czy Pani Sekretarz jest na emeryturze, ponieważ 

dowiedział się, że już przeszła na nią. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że Pani Sekretarz do końca lutego była pracownikiem 

innego Urzędu a w sprawie jej przejścia na emeryturę nie posiada żadnych informacji. 

Radna Baryła poruszyła temat swojej interpelacji w sprawie darmowych parkingów dla 

pielęgniarek. Poprosiła Panią Wiceburmistrz aby dokonać zmiany w regulaminie płatnego 

parkowania. 

Pani Wiceburmistrz poprosiła, aby się zastanowić czy jeszcze jakieś zmiany należałoby 

dokonać aby ciągle nie zmieniać go. 

Radny Karolak zwrócił się do radnej Baryły i powiedział, że pielęgniarki pracują, zarabiają 

pieniądze i jak każdy inny wykonywany zawód, muszą zapłacić za parking. Wszyscy 

mieszkańcy są równi. Radny dodał, że tak samo hydraulik musi przyjechać, wykupić bilet za 

własne pieniądze i wykonać prace.  

Radna Musiałek odniosła się również do tematu podjęcia pracy przez Panią Sekretarz. 

Powiedziała, że Urząd nie dość że przyjmuje prawdopodobnie panią na emeryturze, to znów 

jest to osoba nie z Koła. Chcąc zaoszczędzić Pani Wiceburmistrz powinna któregoś                                    

z naczelników powołać na stanowisko Sekretarza.  
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Radny Olejniczak, w nawiązaniu do radnej Musiałek, zaproponował przyjęcie Pani Sekretarz 

na czas określony. 

Radny Sobolewski zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik, o to czy Pani Sekretarz otrzyma 

świadczenie emerytalne z Urzędu Miejskiego w Kole. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie posiada informacji na jakiej zasadzie było rozwiązanie u mowy 

z poprzednim zakładem pracy. Jeżeli świadczenie było pobrane wcześniej, Urząd Miejski nie 

będzie nic wypłacał, jeżeli Pani przechodzi za porozumieniem stron, do wypłacenia 

świadczenia zobowiązany jest Urząd z którego odeszła.  

Radny Sobolewski zapytał się Pani Wiceburmistrz na jakiej zasadzie nowa Pani Sekretarz 

przechodzi do Urzędu Miejskiego w Kole. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że na umowę o prace.  

Radny Sobolewski zaproponował, aby jednego z doświadczonych naczelników mianować na 

stanowisko Sekretarza Miasta Koła. 

Radny Karolak poprosił radnych aby już przestać dzielić ludzi na tych z Koła i spoza Koła.    

Radny Kuty odniósł się do słów radnego Karolaka. Powiedział, że radnym zapewne chodzi o 

to, że osoba z Koła zna miasto lepiej. W związku z tym, że Pani Wiceburmistrz nie jest z Koła 

to może powinna otoczyć się doradcami z miasta a nie kolejną osobą spoza Koła. 

Radna Polewska podzieliła zdanie radnego Kutego. Nawiązała również do wynagrodzenia 

Pani Sekretarz. Składniki wynagrodzenia zawierają także dodatek specjalny. Radna uważa, że 

dodatek taki powinien być przyznany za wykonanie konkretnego zadania a nie natychmiast 

po podjęciu pracy. 

Radna Lewicka zaapelowała do Pani Wiceburmistrz o zareagowanie w tej sprawie i 

rozwiązanie jej.  

Radny Piasecki przyznał, że nigdy nie spotkał się z zawarciem umowy z nowym 

pracownikiem na czas nieokreślony, bez okresu próbnego w dodatku z najwyższym 

wynagrodzeniem na tym stanowisku.  

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował, że jego stanowisko jest takie samo jak 

stanowiska radnych i nie popiera takich działań.  

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że był ogłoszony konkurs, kandydat został wyłoniony i nie 

ma podstaw do unieważnienia tego konkursu.  
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Przewodniczący Artur Szafrański zapoznał radnych z pismami, które wpłynęły w okresie 

międzysesyjnym: 

 Pismo mieszkańca Koła z dnia 05.02.2018 roku w sprawie latarni przy Basenie 

Miejskim i parkowania aut na drodze przeciwpożarowej. 

 Pismo Pana Zbigniewa Szymańskiego z dnia 08.02.2018 roku w sprawie wystawy 

„Rozbójnik Rysfot”. 

 Pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Miasta Koła w sprawie kolskiego zamku. 

 Pismo mieszkańca z dnia 12.02.2018 w sprawie wyprowadzanych psów przy ul. 

Konarskiego i Konopnickiej. 

 Pismo mieszkanki Koła w sprawie wykreślenia z listy oczekujących na przydział 

mieszkania przez Społeczną Komisję Mieszkaniową. 

 Pismo Przedsiębiorstwa Komunikacji Miejskiej w Koninie z dnia 26.02.2018 w 

sprawie zawarcia umowy o publiczny transport zbiorowy w Kole.  

 Pismo Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 20.02.2018 w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Marcina Janiaka. 

 

W związku z ostatnim pismem Przewodniczący zaproponował zwołanie sesji 14 marca br. o 

godzinie 15.00. w sprawie wezwania Wojewody. 

Radna Brzoska nawiązała do swojej wcześniejszej interpelacji w sprawie spotkania Pani 

Wiceburmistrz z mieszkańcami. Poprosiła o konkretny termin. Radna przekazała również 

informację na temat mszy świętej w intencji ojca Oswalda od radnych miasta Koła, która 

odbędzie się 8 marca 2018 roku o godzinie 17.30 w Klasztorze. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że dostosuje się do każdego terminu. 

Radny Sobolewski zapytał się Pani Wiceburmistrz czy będą w tym roku organizowane Dni 

Koła i Koło Bluesa Festiwal oraz na jakim etapie jest realizacja zadania związanego z 

elektronicznym systemem głosowania radnych. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że imprezy będą organizowane a zadanie będzie 

realizowane. 

Radna Lewicka zapytała na jakim etapie jest geotermia. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że kończone jest przygotowywanie dokumentacji do 

zapytania ofertowego, ponieważ będzie to przetarg unijny. 



29 
 

Radna Brzoska zapytała o budowę Galerii za Miejskim Domem Kultury w Kole, czy nadal jest 

to aktualne. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że uzgodniona jest z prywatnym inwestorem budowa ulicy, 

ale co do inwestycji nie ma żadnych informacji. 

Na koniec Przewodniczący Artur Szafrański przypomniał o zaproszeniach na uroczystość 

wręczenia Panu Robertowi Andre tytułu Honorowego Obywatelstwa Miasta Koła.  

 

28. Zamknięcie obrad LII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Artur Szafrański zamknął obrady LII 

Sesji Rady Miejskiej w Kole o godzinie 18.10. 

 

 

                    Przewodniczący  

                Rady Miejskiej w Kole 

                   /Artur Szafrański/ 

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Świętochowska 


